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„Żadne miasto i żaden kraj nie może czuć się bezpiecznie, co
pokazuje, że musimy pracować razem” – powiedział szef MSZ
Polski Grzegorz Schetyna. Natomiast premier Ewa Kopacz nie
widzi  potrzeby  podniesienia  stopnia  zagrożenia
terrorystycznego  w  Polsce.

Polski minister spraw zagranicznych Grzegorz Schetyna zabrał
głos  w  sprawie  zamachów  terrorystycznych  w  Paryżu.  Jak
powiedział, „to od nas zależy, czy będziemy w stanie obronić
się przed scenariuszem śmierci i zastraszeniem. Europa musi
pokazać  swoją  solidarność”.  „Dziś  jesteśmy  solidarni  z
Francuzami, ale taki zamach mógł mieć miejsce w każdym zakątku
świata” — powiedział Schetyna. Dodał, że cywile są bezbronni w
starciu z zaplanowanym scenariuszem śmierci. Szef MSZ Polski
potwierdził, że wśród ofiar nie ma Polaków. MSZ prosi jednak
Polaków o zachowanie ostrożności.

Natomiast premier Polski Ewa Kopacz poinformowała w sobotę po
spotkaniu z przedstawicielami służb specjalnych, że obecnie
nie  ma  potrzeby  podniesienia  stopnia  zagrożenia
antyterrorystycznego  w  Polsce.  „Złożono  mi  szczegółowy
meldunek o tym, co wydarzyło się nie tylko w Paryżu, ale
również  o  tym  jak  monitorujemy  sytuację  w  Polsce”  —
powiedziała Kopacz. Zaznaczyła, że polskie służby pozostają w
stałym kontakcie ze służbami europejskimi. „Na chwilę obecną
nie  ma  potrzeby  podniesienia  stopnia  zagrożenia
antyterrorystycznego  w  Polsce.  Monitorujemy  sytuację  na
bieżąco” — powiedziała Kopacz.
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